
Referat fra bestyrelsesmøde i Solbakken 2/5 2016 
Til stede: Kresten, Mads, Mikkel, Isabel, Thor, Uwe. Afbud fra Klaus 

Referent: Kresten 

1. Konstituering 
På den ekstraordinære generalforsamling var 7 personer valgt som bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

På mødet blev posterne fordelt således: 

Bestyrelse 

Formand: Mads 

Næstformand og sekretær: Isabel 

Kasserer: Kresten 

Medlem: Uwe 

Medlem: Klaus 

Suppleanter 

1. suppleant: Mikkel 

2. suppleant: Thor 

2. Suppleanters rolle 
Der står intet om suppleanter i vedtægterne. På mødet blev det besluttet at suppleanter træder til ved 

afbud til bestyrelsesmøder. I tilfælde af afstemning har alle til mødet fuld stemmeret inklusiv suppleanter. 

Suppleanter modtager al information mellem møderne som bestyrelsesmedlemmerne.  

Det forventes af det bestyrelsesmedlem, der melder afbud, at vedkommende briefer suppleanten inden 

mødet, så vedkommende er opdateret. 

Der var enighed om at det var vigtigt, at mange flere end bestyrelsesmedlemmerne havde konkrete 

opgaver i foreningen. Som fx der er med de depotansvarlige. Det kunne man fint have til mange andre tiltag 

3. Konkrete opgaver 
Der var enighed om at medlemshvervning og fastholdelse var det vigtigste; kun 10-15% i Solbakkens 

område er medlem af foreningen. Det fælles materiel var rigtig godt, men foreningen skulle også have 

andre tiltag end det og især kommunikation var vigtig. 

Første skridt var en ny hjemmeside, med enklere login til adgang til materialet. Dernæst skulle betaling 

gøres nemmere og smidigere. Det blev besluttet at opgradere kontoen hos one.com, så der blev flere 

databaser at arbejde med. 

Der var ønske om billeder af alt materiel til hjemmesiden. 



Ift. kommunikation blev der også talt om facebook, nyhedsbrev med mailchimp, annoncer i Lokalavisen. 

Omvigtigheden af den nære og personlige kommunikation. 

Fællesrådet og Solbakken 

Der var enighed om at Solbakken og Fællesrådet supplerede hinanden og at man skulle arbejde for 

synergier mellem dem fx på facebook. I udgangspunktet handlede Fællesrådet om de større ting og 

udvikling af området, mens Solbakken handlede om de nære og konkrete ting, som grundejerne kunne 

have fordel af at have et fællesskab omkring.  

Mosteridag og 75-års jubilæum 

Det blev besluttet at afholde mosteridag og grundejerforenings jubilæum samtidig; engang i efteråret. Man 

var glade for at Knud, Jørgen og andre fra den gamle bestyrelse havde tilbudt at hjælpe til ved mosteridag, 

da de kender udstyret godt. 

4. Ankermænd 
Ny hjemmeside: Mads og Thor 

Webmaster på gammel side indtil da: Kresten 

Udkast til nye vedtægter (til næste generalforsamling): Mads 

Depotansvarlig/kontakt til depotbestyrerne: Uwe 

Medlemslistefører: Mikkel 

5. Overordnede visioner/strategi 
Se punkt 3 

6. Eventuelt 
Bestyrelsen vil have en mødefrekvens på ca. 1 møde om måneden her i starten. I udgangspunktet er det 

den sidste mandag i måneden. 

Næste møder 

 30. maj hos Mads 

 27. juni hos Isabel 

Rimelige udgifter til bestyrelsesmøder dækkes af foreningen. 

Der vil blive afholdt et socialt arrangement med bestyrelsesmedlemmer, suppleanter og familier. 

Mail og kommunikation 

Der oprettes en mailliste (bestyrelse@solbakken8210.dk) hvor alle er på. 

Alle modtager henvendelser til foreningen. Det forventes at kun formanden svarer medmindre andet er 

aftalt. 

mailto:bestyrelse@solbakken8210.dk

